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Abstract (en)
The inking unit has a duct roller and an ink duct which has a base (2) in the form of a doctor blade resting on the duct roller and a partition. This
partition consists of two metal plates (4, 5), which are spaced apart opposite each other and are fixed to each other and to the base (2), and of an
intermediate plate (6) made of plastic which is mounted so as to be displaceable and tiltable between these metal plates (4, 5). This intermediate
plate (6) has a front edge (6a) curved in adaptation to the duct roller and it is pressed by springs (10, 13) against the duct roller in order to guarantee
a tight contact. The sealing of the partition in relation to the base (2) is effected by sealing strips (25, 26) made of plastic which are attached to the
bottom edge of the metal plates (4, 5). The intermediate plate (6) can be locked in its position of rest retracted from the duct roller by a locking rod
(21), the end (21b) of which engages in a notch in the intermediate plate. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Farbwerk hat eine Duktorwalze und einen Farbkasten, der einen Boden (2) in Form einer an der Duktorwalze anliegenden Rakel und
eine Trennwand aufweist. Diese Trennwand besteht aus zwei im Abstand gegenüberliegenden, miteinander und am Boden (2) befestigten
Metallplatten (4, 5) und aus einer zwischen diesen Metallplatten (4, 5) verschiebbar und kippbar montierten Zwischenplatte (6) aus Kunststoff.
Diese Zwischenplatte (6) hat eine der Duktorwalze angepasste gekrümmte Vorderkante (6a) und wird durch Federn (10, 13) gegen die Duktorwalze
gedrückt, um einen dichten Kontakt zu gewährleisten. Die Abdichtung der Trennwand gegenüber dem Boden (2) erfolgt durch am unteren Rand der
Metallplatten (4, 5) angebrachte Dichtungsstreifen (25, 26) aus Kunststoff. Die Zwischenplatte (6) ist in ihrer von der Duktorwalze zurückgezogenen
Ruhestellung durch eine Verriegelungsstange (21) verriegelbar, deren Ende (21b) in eine Kerbe der Zwischenplatte eingreift.
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